
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Podwyżki 2010 - Koleżanki i koledzy.
Andrzej Nalepa.

Wyszedłem z piątkowego NWZA w optymistycznym nastroju. Członkowie Rady Nadzorczej PGE Elektrowni
Bełchatów otrzymali kolosalne podwyżki wynagrodzeń. 

Jakże małe na tle wzrostu wynagrodzeń Przewodniczących Rady Nadzorczej Pana Piotra Szymanka Wiceprezesa
Zarządu ds. Korporacyjnych i  Pana Wojciecha Topolnickiego Wiceprezesa Zarządu ds. Rozwoju i Finansów ( o  140%
 i 200% )  są nasze żądania o 11%  wzrostu wynagrodzeń dla pracowników?  Czyż nie wydają się wręcz śmiesznie
niskie? 
Najprawdopodobniej należy żądanie podnieść do min 15%  i to tylko w pierwszym półroczu…                                     
Niższy wzrost płac dla tych,  którzy wypracowują zysk i dla PGE i dla Rady Nadzorczej byłby wręcz niemoralny. 

Cieszy więc, że Zarząd PGE S.A. w piątek anulował wcześniejszą rekomendację (o 1% wzroście wyagrodzeń), bo tak
należy chyba interpretować ten łaskawy gest właściciela wobec zarobków Rady Nadzorczej PGE Elektrowni Bełchatów
S.A. 
Wstrzymamy się więc do środowych rozmów z Zarządem PGE Elektrowni Bełchatów S.A  z  decyzją  o rozpoczęciu
referendum strajkowego, licząc na ofertę dla pracowników nie mniej szczodrą jak podwyżki wynagrodzeń Rady
Nadzorczej. 
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